
INaziv sjednice: 4. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje 
odraslih 

/vRSTA DOKUMENTA 
VRIJEME 

MJESTO ODRZAV ANJA 
ODRZAVANJA 

Agencija za strukovno 

[zAPISNIK 
20. prosinca 2019. god. obrazovanje i obrazovanje 
s pocetkom u I 0:00 sati odraslih, 

Zagreb, Amruseva 4 
S.JEDNICU SAZV AO: Ivan Simunic, predsjednik UV-a 

VRSTA SJIWNICE: 4. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno 
obrazovanje i obrazovanje odraslih 

PREDS.JEDA TEL.J: Ivan Simunic 

ZAPISNIC:ARKA: Suzana Paponja 

NAZOCNI: 

Ivan Simunic Mile Zivcic, prof., v. d. ravnatelja 

dr. sc. Marko Kosicek Suzana Paponja, prof., nacelnica Ureda ravnatelja 

dr. sc. Valentina Kirinic 

Andreja Uroic Landekic 

Anita Tomic 

NISU NAZOCNI: 

Gosp. Ivan Simunic, predsjednik UV -a, dao je na raspravu prijedlog dnevnoga reda: 

1. Usvajanje Zapisnika s 3. sjednice UV-a ASOO-a 
2. Usvajanje Financijskoga plana ASOO-a za 2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu 
3. Usvajanje Plana nabave za 2020. godinu 
4. Izvrsenje Financijskoga plana za 2018. godinu 
5. U svajanje Pravilnika o spijecavanju sukoba interesa 
6. Usvajanje Pravilnika o postupku prijavljivanja nepravilnosti i naCinu imenovanja 

povjerljive osobe 
7. Razno. 

Upravno vijece je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda, s tim da se u okviru 7. tocke 
Razno razgovara o raspisivanju natjecaja za ravnatelja Agencije, ljudskim resursima, 
izazovima s kojima se Agencija susrece i kako joj UV moze pomoci te da se tocka dogovorena 
na prosloj sjednici za ovu (pracenje ucenika nakon zavrsene srednje skole), zbog obimnoga 
dnevnoga reda, prebacuje za sljedecu sjednicu. 
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TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

1. Usvajanje Zapisnika s 3. sjednice UV-a ASOO-a Ivan Simunic, predsjednik UV-a 

RASPRAV A Nije bilo rasprave. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo zapisnik s 3. sjednice UV-a. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIK.A 

2. Usvajanje Financijskoga plana ASOO-a za 2020. i projekcije Ivan Simunic, predsjednik UV -a 
za 2021. i 2022. godinu i Mile Zivcic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA Gosp. Zivcic je pojasnio da je razlika izmedu Financijskoga plana i Prijedloga 
financijskoga plana, o kojem je UV vee raspravljao i dao suglasnost, u uvrstavanju stavki 
vezanih uz poslove predvidene novim Zakonom o obrazovanju odraslih. 

ZAKL,JUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Financijski plan ASOO-a za 2020. i 
projekcije za 2021. i 2022. godinu. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

3. Usvajanje Plana nabave za 2020. godinu 
Ivan Simunic, predsjednik UV -a 

i Mile Zivcic, v. d. ravnatelja 
RASPRAVA G. Simunic je predlozio da ova tocka dnevnoga reda bude prezentirana samo kao 

informacija UV -u, a da Plan nabave donosi celnik Agencije. Ubuduce ovu tocku 
definirati kao lnformacija o donosenju Plana nabave. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je primilo na znanje Plan nabave za 2020. godinu. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

4. Izvrsenje Financijskoga plana za 2018. godinu 
Ivan Simunic, predsjednik UV-a 

i Mile Zivcic, v. d. ravnate1ja 
RASPRAVA Sukladno Zakonu o jiskalnoj odgovornosti (NN, br. 111118.) i novoj Uredbi o 

sastavljanju i predaji Izjave o jiskalnoj odgovornosti i izvjestaja o primjeni jiskalnih 
pravila (NN, br. 95119.), Upravnome vijecu se dostavlja izvjestaj o izvrsenju 
financijskog plana za 2018. godinu. 
Izvjestaj o izvrsenju financijskoga plana za pretbodnu godinu potrebno je dostaviti 
Upravnome vijecu do kraja tekuce godine, a nastavno na novo pitanje broj 62. iz 
podrucja izvjestavanja u Izjavi o fiskalnoj odgovomosti. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je primilo na znanje informaciju vezanu uz izvrsenje 
Financijskoga plana za 2018. godinu. 
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TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

5. Usvajanje Pravilnika o sprjecavanju sukoba interesa Ivan Simunic, predsjednik UV -a 
i Mile Zivcic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA UV je traZ:ilo pojasnjenje clanka 2. i cl. 7., odnosno sto znace ,bliske osobe" i 
,simbolicni dar". Pojasnjeno je daje Pravilnik proizasao iz Zakona o sprjecavanju 

· sukoba interesa, te su i te odredbe preuzete iz Zakona. 
ZAKLJlJCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Pravilnik o sprjecavanju sukoba 

in teresa. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

6. Usvajanje Pravilnika o postupku prijavljivanja Ivan Simunic, predsjednik UV-a 
nepravilnosti i nacinu imenovanja povjerljive osobe i Mile ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA Gosp. Zivcic je napomenuo da je donosenje ovoga Pravilnika koja proizlazi iz 
clanka 18. Zakona o zastiti prijavitelja nepravilnosti, donesenoga 2019. g. Obveza 
je donijeti ga do 31. prosinca 2019. 
UV smatra da je donosenje ovakvoga Pravilnika zapravo preveniranje cinjenja 
zabranjenih djela. 

ZAKL.IUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Pravilnik o postupku prijavljivanja 
nepravilnosti i nacinu imenovanja povjerljive osobe. 

7. Razno 

RASPRAVA 

.. 

. 

. 
.. 

. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

Ivan Simunic, predsjednik UV -a 

a) UV je slozan da je proteklo vee sest mjeseci od imenovanja v. d. ravnatelja te 
da se za sljedecu sjednicu treba pripremiti tekst natjecaja. 

b) Trebalo bi se razmotriti pitanje materijalno-pravnoga statusa zaposlenika -
kako nagraditi !jude? 

BuduCi da u Proracunu ne postoji stavka koja se odnosi na prekovremeni 
rad Qedino postoji kod DEFCO-a na izvoru 12 i 561 mogucnost placanja 
prekovremenoga rada), ani na stimulaciju, ne postoji naCin kako nagraditi 
!jude koji rade prekovremeno. To bi se trebalo Ijesavati na razini sustava. 

c) Gosp. ZivCic je upoznao clanove UV-a o dogadanjima u Agenciji od zadnje 
sjednice - o odrzanim 3. Danima strukovnih nastavnika (gdje je na 
trodnevnom dogadanju sudjelovalo 500 nastavnika) i Konferenciji za 
ravnatelje srednjih strukovnih skola (na dvodnevnom dogadanju sudjelovalo 
180 ravnateljica i ravnatelja strukovnih skola). Oba dogadanja financirana su 
iz projekta Modernizacija sustava strucnog usavrsavanja nastavnika 
strukovnih predmeta. Ovaj projekt je trebao zavrsiti krajem 2019., ali ce se 
traZ:iti produljenje u trajanju od 6 mjeseci jer je ostalo jos sredstava na temelju 
cega se planira odrzavanje 4. Dana strukovnih nastavnika u ozujku 2020. g. 
Poslan je i saZ:etak novoga projekta kojim bi se spojile dvije projektne 
aktivnosti - strucno usavrsavanje nastavnika i natjecanja ucenika - u 
jedinstveni projekt . 

ZAKLJUCCI Za sljedecu sjednicu predlaze se pripremiti informaciju o pracenju ucenika 
nakon zavrsetka skolovanja, pripremiti tekst natjecaja za ravnatelja i 
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informaciju o ljudskim potencijalima u Agenciji (status, zaposljavanje, 
iskoriStavanje vanjskih kapaciteta i sl.). 
Predlaze se da se sljedeca sjednica UV-a oddi pocetkom veljace 2020. g. 

Sjednica UV-a je zavrsila u 11:25 sati. 

KLASA: 023-08/19-03/01 
URBROJ: 332-01-00/2-19-08 

Z~isnik sastavila 1 

j!1ja{td-1 fo/:Vli-19 
S~ana Paponja, prof. 

Nadnevak potpisivanja 
/3. •"yb~tr:" ?vlv- J. 

Predsjednik UV -a 
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